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 Anexă la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 39/25.02.2021 
 

 
 
 

 
ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  
310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 

 
Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

 
Nr. 2.114/29.01.2021 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 29.01.2021, 

ora 11.00  
 
 

 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului 
Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 29/22.01.2021 a preşedintelui Consiliului 
Judeţean privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad 
(cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin 
intermediul presei, în cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea 
consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web.  

Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, 
Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni. 

Absent: Remețan Florin – consilier judeţean. 
 
 
La punctul nr. 12 de pe ordinea de zi doamna consilier județean Popa 

Garofița nu dezbate şi nu participă la vot. 
 

http://www.cjarad.ro/
mailto:consiliul@cjarad.ro
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Dl Cionca Iustin: Bună ziua, stimați colegi! Având în vedere că un singur 
consilier județean nu s-a conectat eu vă propun să începem ședința! Astăzi pe 
ordinea de zi avem 23 de puncte inclusiv diverse și proiecte de hotărâre 
introduse suplimentar pe ordinea de zi încă două. O să vă propun ca după 
punctul 20, înaintea rapoartelor să introducem proiectele de hotărâre introduse 
suplimentar pe ordinea de zi. Dacă sunt alte propuneri? Dacă nu sunt, doamna 
secretar general vă rog să trecem la vot! 

Dna Lupu Silvana: Vot pentru ordinea de zi. Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dl Cătană Vasile-Valer: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
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Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Sinaci! 
Dl Sinaci Ionel-Dorel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Revin! Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
 

 
ORDINE DE ZI 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 18 decembrie 2020 – 
inițiativa președintelui.  

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 23 decembrie 2020 – inițiativa președintelui 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 30 decembrie 2020 – inițiativa președintelui.  

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 8 ianuarie 2021 – 
inițiativa președintelui.  
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5.Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 
şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 ianuarie 2021 
– inițiativa președintelui.  

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – inițiativa 
președintelui.  

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui.  

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii 
și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Centrul Cultural 
Județean Arad – inițiativa președintelui.  

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de menținere a calității 
aerului în județul Arad pentru perioada 2021-2025 – inițiativa președintelui.  

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului 
Judeţean Arad pe anul 2021 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor Judeţene 
din România – inițiativa președintelui.  

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad 
pe anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, ȚARA 
DE PIATRĂ” – inițiativa președintelui.  

12.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 februarie 
2021 – inițiativa președintelui.  

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii sociale 
pentru copii/tineri cu măsură de protecţie specială – inițiativa președintelui.  

14.Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a 
unui bun - ascensor hidraulic exterior pentru 8 persoane și constituirea dreptului 
de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad asupra acestuia – inițiativa președintelui.  

15.Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a 
unor bunuri, constituirea dreptului de administrare al Complexului Muzeal Arad 
asupra acestora și majorarea patrimoniului public al Județului Arad – inițiativa 
președintelui.  

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Judeţului Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în 
funcţiune în anul  2020 – inițiativa președintelui.  

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului 
de închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-
Teritorială Județul Arad și S.C. CAFE+CO Timișoara S.R.L. – inițiativa 
președintelui.  

18.Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosință gratuită 
constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Comuna Vinga asupra 
unei ambulanțe Furgon VW T5 – inițiativa președintelui.  
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19.Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosință gratuită 
constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac asupra a 
două ambulanțe Furgon VW T5 – inițiativa președintelui.  

20.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra imobilului situat în municipiul Arad, str. Gheorghe Lazăr nr. 3 – inițiativa 
președintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii de gardă la 
domiciliu în specialitatea cardiologie intervențională în cadrul Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – 
inițiativa președintelui.  

23.Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuțiilor președintelui 
Consiliului Județean Arad – octombrie-decembrie 2020. 

24.Raport privind activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Arad pe 
anul 2020. 

25.Diverse. 
 
 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 

29.01.2021 s-a votat cu 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Împotrivă -. Abțineri -.  

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 15/2021 privind aprobare ordinii de zi a ședinței ordinare 
a Consiliului Județean Arad din data de 29.01.2021, ora 11.00.  
 
 

Dl Cionca Iustin: O să intrăm în ordinea de zi! Aveți cuvântul la fiecare 
punct și votul final se va face după ce parcurgem toată ordinea de zi! 
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Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 18 decembrie 2020 – 
inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. Proiect de 

hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 18 decembrie 2020. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 2  
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 23 decembrie 2020 – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 2. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare, convocată 
de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din data de 23 decembrie 2020. Dacă 
sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 30 decembrie 2020 – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 3. Proiect de hotărâre privind 

aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare, convocată de 
îndată, a Consiliului Judeţean Arad din data de 30 decembrie 2020. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt.  

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 8 ianuarie 2021 – 
inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul 4. Proiect de hotărâre privind 
aprobarea conţinutului Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 
Judeţean Arad din data de 8 ianuarie 2021. Dacă sunt întrebări? Nu sunt.  

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 ianuarie 
2021 – inițiativa președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

conţinutului Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean 
Arad din data de 20 ianuarie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – inițiativa 
președintelui. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului 
Județean Arad – inițiativa președintelui. Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 7. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă 
Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt.  

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții 

și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Centrul Cultural 
Județean Arad – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 8. Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare pentru Centrul Cultural Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. 

 
 
Punctul 9  
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de menținere a calității 

aerului în județul Arad pentru perioada 2021-2025 – inițiativa președintelui. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 9. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Planului de menținere a calității aerului în județul Arad pentru perioada 2021-
2025. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului Judeţean 

Arad pe anul 2021 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor Judeţene din 
România – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii 

cotizaţiei Consiliului Judeţean Arad pe anul 2021 la bugetul Uniunii Naţionale a 
Consiliilor Judeţene din România. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe 

anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, ȚARA 
DE PIATRĂ” – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea plății 

cotizației Județului Arad pe anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară „MOȚII, ȚARA DE PIATRĂ” Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 februarie 
2021 – inițiativa președintelui.  
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Dl Cionca Iustin: Punctul 12. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad 
în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 
10/11 februarie 2021. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii sociale 

pentru copii/tineri cu măsură de protecţie specială – inițiativa președintelui.  
 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 13. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

contractării de servicii sociale pentru copii/tineri cu măsură de protecţie 
specială. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unui 

bun - ascensor hidraulic exterior pentru 8 persoane și constituirea dreptului de 
administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad asupra acestuia – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 14. Proiect de hotărâre privind declararea de 

interes public județean a unui bun - ascensor hidraulic exterior pentru 8 
persoane și constituirea dreptului de administrare al Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Arad asupra acestuia. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unor 

bunuri, constituirea dreptului de administrare al Complexului Muzeal Arad 
asupra acestora și majorarea patrimoniului public al Județului Arad – inițiativa 
președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 15. Proiect de hotărâre privind declararea de 

interes public județean a unor bunuri, constituirea dreptului de administrare al 
Complexului Muzeal Arad asupra acestora și majorarea patrimoniului public al 
Județului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
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Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Judeţului Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în 
funcţiune în anul 2020 – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

majorării patrimoniului public al Judeţului Arad aferent drumurilor judeţene, ca 
urmare a unor investiţii puse în funcţiune în anul 2020. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de 

închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială 
Județul Arad și S.C. CAFE+CO Timișoara S.R.L. – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

prelungirii duratei Contractului de închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat între 
Unitatea Administrativ-Teritorială Județul Arad și S.C. CAFE+CO Timișoara 
S.R.L. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosință gratuită 

constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Comuna Vinga asupra 
unei ambulanțe Furgon VW T5 – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 18. Proiect de hotărâre privind revocarea 

dreptului de folosință gratuită constituit în favoarea Unitații Administrativ-
Teritoriale Comuna Vinga asupra unei ambulanțe Furgon VW T5. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosință gratuită 

constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac asupra a 
două ambulanțe Furgon VW T5 – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Punctul 19. Proiect de hotărâre privind revocarea 
dreptului de folosință gratuită constituit în favoarea Unitații Administrativ-
Teritoriale Orașul Nădlac asupra a două ambulanțe Furgon VW T5. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

imobilului situat în municipiul Arad, str. Gheorghe Lazăr nr. 3 – inițiativa 
președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 20. Proiect de hotărâre privind neexercitarea 

dreptului de preemțiune asupra imobilului situat în municipiul Arad, str. 
Gheorghe Lazăr nr. 3. Aici aș vrea să intervin puțin să dau niște explicații. Ați 
văzut declarația mea în presă în care ne-am exprimat intenția de a cumpăra 
acest imobil crezând că este vorba de toată clădirea. Aici o să vedeți în poză că 
este doar o parte a clădirii care nici măcar acces nu are! Pentru că accesul este 
interior între partea dinspre Bulevard și partea care este scoasă la licitație. Noi 
am invitat la o discuție pe acest subiect, luni, pe cei doi proprietari atunci când 
le-am comunicat intenția noastră de a intra în negocieri pentru preluarea 
Teatrului Vechi, evident în condițiile legii! Adică după ce verificăm prin o 
evaluare tehnică dacă această clădire valorează suma pe care ei o cer. În 
cadrul acestei întâlniri, cei doi proprietari ne-au informat ceea ce noi nu știam în 
prealabil! Adică, faptul că au un cumpărător care deja a plătit și un avans. Un 
cumpărător privat și faptul că au depus această cerere de preemțiune doar ca o 
obligație legală pentru că așa prevede legea ca procedură! Ei au depus nu 
numai la Consiliul Județean această cerere, sau mă rog ofertă de preemțiune, 
au depus-o și la Centrul Cultural Arad, au depus-o și la Municipiul Arad, iar și de 
acolo din păcate a existat acest refuz! După cum știți legea prevede un termen 
de 15 zile în care putem să ne exprimăm acest drept de preemțiune. Un termen 
în care nu ai cum din punct de vedere tehnic să realizezi procedura de 
contractare a unei firme care să facă această evaluare. Dar din discuțiile pe 
care le-am avut cu Primăria Municipiului Arad dânșii ne-au spus că au făcut 
acum câțiva ani de zile o evaluare și că nu se ridică la suma de 200.000 de 
euro. Fiind o instituție publică, noi funcționăm și ne reglementăm toată 
activitatea pe ceea ce prevede legea cu privire la banii publici. Evident că noi nu 
putem să oferim suma pe care o cer cumpărătorii și ar fi o infracțiune să cer 
consilierilor județeni să voteze cumpărarea Teatrului Vechi în condiții nelegale! 
Tocmai din acest motiv am acceptat propunerea aparatului technic de 
neexercitare a dreptului de preemțiune. Evident că acest investitor privat poate 
să plătească cât dorește, poate să ofere mai mult decât valorează o clădire, 
ceea ce noi din punct de vedere legal nu putem să facem respectând legea! 
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Acum o să vă rog să interveniți dacă aveți obiecții față de ceea ce am spus sau 
întrebări, să clarificăm înainte de a trece la vot! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. Răzvan Anghel - U.S.R. PLUS! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Noi credem că este o clădire importantă, iar 

dacă nu intervin autoritățile locale este posibil să se piardă! În general în 
activitățile culturale totul depinde de alocarea fondurilor publice, iar un privat nu 
va putea să-l refacă! Acum pe de altă parte privatul acesta există iar dacă el 
oferă un preț eu cred că acel preț bate orice evaluare! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Anghel, dar până la urmă cred că sunteți de 
acord că trebuie să respectăm legea?  

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da! Dar..., 
Dl Cionca Iustin: Aveți o soluție legală pe care să ne-o propuneți? Și 

pentru noi, v-am spus, reprezintă o clădire emblematică și pe noi ne interesează 
această clădire! Eu nu plec cu premiza că un investitor privat nu poate să facă 
ce face o autoritate publică! S-au văzut cazuri în care…, 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Nu are aceleași linii de finanțare! 
Dl Cionca Iustin: Poftiți? 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Dar nu are aceleași linii de finanțare pe care le 

pot accesa autoritățile sau un consiliu județean! 
Dl Cionca Iustin: Nu. Dar vă dau exemplu Cazinoul din Arad! Până la 

urmă nu l-a făcut nici o instituție publică! Îl face un investitor privat! Și mai sunt 
și alte exemple! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Și putem vedea o evaluare de la Primărie? 
Dl Cionca Iustin: Putem să o vedem. Dar încă o dată vă spun! 

Dumneavoastră considerați că ..., ați și spus de fapt în intervenția 
dumneavoastră, că acea clădire nu poate să se ducă la 200.000 de euro! Noi 
am trimis o echipă de la Tehnic din Consiliul județean! Ea este o dărăpănătură! 
Acolo nu mai poate fi salvat nimic! Noi trebuie să facem totul nou și să păstrăm 
fațada! E monument. Deci nu trebuie să fi expert să îți dai seama că nu 
valorează 200.000 de euro! 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Întâmplător noi îl știm pe cumpărător, iar mie mi 
se pare că este foarte bine orientat și știe piața și știe ..., 

Dl Cionca Iustin: Da. Dar încă o dată! Un cumpărător privat face ce vrea 
cu banii lui! Poate să ofere 2 milioane dacă nu are ce să facă cu banii! Noi nu 
putem să facem lucrul acesta! Aș fi putut să comand o expertiză ca astăzi să 
fim acoperiți sută la sută, însă nu mă încadrez în 15 zile ca procedură! 15 zile 
este insuficient! Legea nu îmi permite! Poate o să cerem colegilor noștri din 
parlament …., 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. Am înțeles! Dar puteam să cerem o copie 
după ce a făcut Primăria! Evaluarea respectivă! 

Dl Cionca Iustin: Evident că puteam să cerem însă nu am considerat 
necesar! Mie îmi ajunge ce îmi spun experții mei din Consiliu! Nu mai cheltuim 



13 

 

bani dacă ei îmi spun că nu valorează! Dacă ar fi fost acolo să ....., puteam să 
solicităm mai multe lucruri! 

Dl Stanca Dorin-Marcel: Domnul președinte! Dacă îmi permiteți și mie! 
Dl Cionca Iustin: Numai o secundă domnul Stanca! Să vedem dacă 

domnul Anghel a epuizat intervenția! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Da! Am înțeles! 
Dl Cionca Iustin: Deci, domnul Anghel nu am cerut-o! Am avut o discuție 

telefonică cu fostul primar, domnul Gheorghe Falcă care mi-a spus că ei au 
cerut acum câțiva ani de zile o evaluare, când le cereau 500.000 euro pe 
clădirea aceasta și nici atunci nu a fost 200.000! Între timp ea s-a mai degradat. 
Nu știu dacă ați fost să o vedeți, că noi am mai fost!  

Dl Anghel Răzvan-Paul: Da. Știu cum arată! 
Dl Cionca Iustin: Iar dacă..., eu vă spun sincer că nu pot să plec de la 

prezumția că acel om este de rea credință! Dacă acea persoană a cumpărat-o, 
evident că nu își aruncă nimeni banii și nu o să facă ceva acolo! Important este 
ca instituțiile statului să respecte legile și să facă ce scrie în lege! Adică să 
păstreze destinația acelei clădiri! Vă ascult domnul Stanca! 

Dl Stanca Dorin-Marcel: Dacă îmi permiteți domnul președinte, aș vrea 
să am și eu o intervenție prin care să-i răspund colegului Anghel! Eu pe de o 
parte sunt inginer constructor, sunt expert tehnic judiciar și am un masterat 
chiar în domeniul reabilitării construcțiilor! În plus sunt pasionat de tot ceea ce 
înseamnă patrimonial cultural construit al Aradului! Trebuie să privim obiectiv ce 
înseamnă această investiție oricât este de grozavă pentru orașul nostru această 
clădire, oricât este de frumoasă și reprezentativă, trebuie să ne dăm seama că 
ceea ce înseamnă investiția în reabilitarea ei este absolut covârșitoare! Unu la 
mână! Doi la mână! Pentru ceea ce înseamnă aducerea ei la funcțiunea inițială, 
vă dați seama că nu îndeplinește criteriile necesare nici din punct de vedere al 
siguranței și stabilității! Nici din ceea ce înseamnă normele de securitate la 
incendiu! Atfel încât oricât am dori să investim în reabilitarea ei tot nu putem să 
o aducem la nivelul normelor actuale, încât să poată să funcționeze adecvat! Și 
atunci ne-am trezi cu o construcție achiziționată în care investim enorm și nu o 
putem utiliza în conformitate cu ceea ce este utilizarea ei inițială! Deci acestea 
ar fi câteva considerente pe care am vrut să le aduc colegului Anghel! Vă 
mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc domnul Stanca! Dacă mai sunt alte 
intervenții? 

Dl Pero Tamas-Carol: Doresc să intervin și eu domnul președinte dacă 
îmi permiteți! 

Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: În anii anteriori niciodată nu am luat cuvântul 

pentru a solicita să cumpărăm un imobil! Am avut zeci de neexercitări dar nici o 
clădire nu a avut o semnificație atât de importantă pentru noi! Nemaivorbind 
despre valoarea sentimentală pe care o are! Clădirea Hirschl a fost construită în 
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anul 1817 și a funcționat ca teatru aproape 60 de ani! A adus pe șcenă 
personalități ale vremurilor din toate etniile după care a devenit cinematograf 
până în 1860! Clădirile monument istoric sunt elemente componenete ale 
istoriei și culturii! Ele sunt o dovadă impresionantă a artei construcțiilor din 
trecut și ne determină identitatea culturală! Monumentele istorice dau orașelor 
diversitate culturală, culoare și nu în ultimul rând, atractivitate! Întreținerea 
arhitecturii istorice este una dintre cele mai importante atribuții ale generației 
actuale! În mod înbucurător în ziua de azi protecția și întreținerea monumentelor 
dețin un loc important în conștiința opiniei publice. Conservarea mediului 
construit este foarte importantă pentru societatea noastră! Din aceste motive îi 
rog pe colegii mei din Consiliu să punem în valoare această clădire! Deoarece 
dacă nu o facem acum poate peste câțiva ani nu vom mai avea ce pune în 
valoare! Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Domnul consilier județean, spun încă o dată ce am spus  
colegului nostru domnul Anghel! Absolut de acord cu tot ce spuneți 
dumneavoastră! Mai puțin cu faptul că este vorba despre Casa Hirschl! E doar 
o bucată, un fragment din această casă și nu de ceea ce a fost ea înainte 
atunci când a funcționat! Însă revin încă o data! În calitate de președinte al 
Consiliului Județean Arad eu nu pot să îndemn consilierii județeni să nu 
respecte o lege! Indiferent de argumente! Aveți dreptate în tot ceea ce spuneți! 
Dar legea ne interzice se dăm mai mulți bani pe o clădire decât consideră 
experții că valorează! Iar aici este evident că această bucățică din clădire nu 
valorează 200.000 de euro! Și repet încă o data! Dacă un investitor privat 
dorește să dea mai mult e problema lui! Noi vorbim de bani publici și evident 
dacă doriți nu e nici o supărare puteți să votați, noi încercăm să punem în 
executare hotărârea, dar fiecare răspunde pentru votul său! 

Dl Pero Tamas-Carol: Este normal că trebuie să facem o evaluare! Sunt 
conștient că nu putem da 200.000 euro…, 

Dl Cionca Iustin: Domnul consilier, eu nu am cum să mă încadrez în 15 
zile să fac licitație, contractare să facă expertiza și recepția ei! Știți cât 
durează! Nu? 

Dl Pero Tamas-Carol: Dar avem 15 zile ca să îi dăm un răspuns că ne 
exercităm sau nu ne exercităm dreptul! După aceea ne vedem de formalități! 

Dl Cionca Iustin: O să vă rog doamna secretar să interveniți 
dumneavoastră! 

Dna Silvana Lupu: În 15 zile de la înregistrarea cereii trebuie să ne 
exercităm dreptul de preemțiune! Să spunem că dorim sau nu dorim să o 
cumpărăm! După 15 zile dreptul se stinge! Tocmai în ideea aceasta au fost 
invitați aici vânzătorii să vedem dacă avem timp pentru a efectua o expertiză! 
S-a discutat cu dumnealor, ne-au spus că au un cumpărător ferm și așteaptă 
să treacă cele 15 zile! Suntem în acest interval în care trebuie să răspundem 
la solicitarea lor! 

Dl Cionca Iustin: A mai cerut cineva cuvântul?  
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Dl Luca Samuel: Da! Bună ziua domnule președinte! Bună ziua stimați 
colegi! 

Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Să ne spuneți cine sunteți, deoarece noi nu 
ne dăm seama cine vorbește! 

Dl Luca Samuel: Luca Samuel! 
Dl Cionca Iustin: Scuzați-mă! Bine, vă ascultăm! 
Dl Luca Samuel: Aș propune să amânăm această hotărâre deoarece 

sunt mai multe grupuri care au păreri diferite și între timp să ne uităm peste 
expertiza pe care spuneați că Primăria o deține! Să vedem despre ce este 
vorba, adică să fim corect informați când luăm această decizie! Deci aș 
propune să amânăm! Avem totuși 15 zile! Putem amâna pe săptămâna 
viitoare. Studiem expertiza și poate ajungem la un acord unitar săptămâna 
viitoare! Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Eu nu am nimic împotrivă! Însă nu știu dacă doamna 
secretar general ne permite! Vă rog doamna secretar! 

Dna Silvana Lupu: S-a aprobat ordinea de zi cu ea! Ar trebui supusă la 
vot! 

Dl Luca Samuel: Păi domnul președinte o poate scoate de pe ordinea de 
zi! Nu? 

Dna Silvana Lupu: Înainte de a se aproba ordinea de zi! 
Dl Cionca Iustin: Eu am o altă întrebare! Să zicem că amânăm o 

săptămână. Dacă angajații noștri de la Consiliul Județean Arad au fost acolo și 
ne spun că nu valorează, că e ruină! Ce credeți că vine un expert să ne spună 
altceva? 

Dl Luca Samuel: Nu neaparat! Nu pun la îndoială competența angajaților 
Consiliului județean, dar…., 

Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră ați fost să o vedeți? 
Dl Luca Samuel: Eu nu am fost! Dar au fost colegii mei! 
Dl Cionca Iustin: Și este cineva dintre colegii dumneavoastră care spune 

că valorează 200.000? 
Dl Luca Samuel: Nu neaparat! Dar nu cred că putem estima 

(neinteligibil) 
Dl Cionca Iustin: Ei, nu putem estima! Știm toți …, 
Dl Luca Samuel: (neinteligibil)…, dar de ce nu putem să studiem mai 

mult documentațiile? Cât ne costă să așteptăm încă o săptămână? Suntem în 
termen util! 

Dl Bulbuc Ionel: Domnul președinte aș cere și eu o intervenție! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: Vreau să vă spun că m-am întâlnit cu cei doi proprietari 

săptămâna trecută! Din capul locului vă spun că eu sunt cel mai subiectiv în 
tema aceasta! Pentru că eu cred că sunt singurul de aici din Consiliu care a 
văzut ultimele spectacole care s-au ținut în acel edificiu cultural! Peste 15 ani 
am activat în zona aceasta și știu clar ce s-ar putea face și ce nu! De 4 ani 
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sunt în zona administrativă și știu un singur lucru! Noi trebuie să respectăm 
legea! Legile sufletului, legile teatrului, legile culturale sunt cele care vin din 
urmă și suntem obligați și acolo moral să păstrăm astfel de edificii! Dar la 
discuția cu cei 2 proprietari mi-au spus clar, cu martori de față, faptul că ei au 
primit un avans pentru acest edificiu! Pentru zona de teatru! Nu pentru toată 
clădirea! Și atunci noi cumva am împiedica ca acest edificiu să fie cumpărat și 
să fie refăcut la starea inițială, mai ales că nu se poate schimba profilul. Va 
rămâne ori sală de spectacole, ori sală de cinematograf, cum a fost 
transformat în anii lui! Atunci eu vă spun așa! Nu cred că ar fi oamenii de rea 
credință! Nu cred că acel cumpărător, acel (neinteligibil) al anilor 2021 ar fi de 
rea credință! Eu zic că ar trebui să mergem pe zona aceasta! Să fie pus în 
valoare, să fie pus în siguranță! Pentru că mă gândesc că atunci când un nou 
proprietar își va asuma rolul de proprietar va avea și niște obligații pe care 
Primăria Arad deja ...., am înțeles că au primit și acele amenzi de 500% pentru 
degradarea clădirii! Eu zic că ar trebui să dăm drumul mai departe în speranța 
că în 2021 (neinteligibil). Dacă nu, în anii viitori, în lunile viitoare, noi vom 
putea interveni în această chestiune! Dar așa cum v-am spus! Eu sunt cel mai 
subiectiv și mi-aș dori să se întâmple lucrul acesta și pentru mine personal ca 
om de cultură dar și pentru orașul Arad! Dar nu cred că ar trebui să 
împiedicăm noi în momentul de față tranzacția dintre proprietar și cumpărător! 
Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Da, mulțumesc domnul Bulbuc! Dacă sunt alte 
intervenții pe subiectul acesta?  

Dl Luca Samuel: Da. Cred că ceea ce este legal este că noi avem 15 zile 
să dăm un răspuns! Cred că dacă mai amânăm încă o săptămână nu o să 
piardă nimeni! Adică dacă mai studiem o săptămână pentru a putea lua o 
hotărâre, având toate informațiile! 

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Luca, aveți dreptate! Însă având în vedere 
faptul că și eu am părerea mea și pentru mine este clar! Nu suntem pe lege și 
nici peste o săptămână nu vom fi pe lege! Nu are rost să-l încurc pe cumpărător 
și pe proprietar! Mai ales că acest om a primit nu știu câte amenzi de la 
Primărie și se află într-o situație destul de delicată! Puneți-vă în situația 
vânzătorului care primește amenzi că nu își renovează clădirea, dar în același 
timp toate instituțiile statului pasează răspunderea să facă un teatru! Dacă el și-
a găsit un cumpărător care vrea să facă asta, de ce să îl împiedicăm? Noi dacă 
astăzi nu ne exercităm dreptul de preemțiune, ei pot să facă mâine tranzacția! 
Dacă noul cumpărător nu va face ceea ce scrie în lege, oricând ne putem 
exercita dreptul de preemțiune de la noul cumpărător și de data aceasta să 
avem timp să negociem cu omul, să facem o expertiză! Noi de aceea i-am 
invitat! Să negociem cu ei un preț mai mic! Eu și dacă s-ar pierde cumpărătorul 
acesta, tot nu am cum să dau 200.000! Pentru că ați văzut că deja în presă au 
și ieșit acuzații că vrem să facem tot felul de aranjamente financiare cu cel care 
vinde! Așadar eu îmi susțin punctul de vedere, o să vă cer votul, și evident 
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dumneavoastră puteți să votați împotrivă și să nu treacă propunerea mea! Dacă 
sunt alte intervenții? 

Dl Crișan Ioan: Doar două cuvinte! Vreau să întreb dacă rămâne la 
Consiliul județean se renovează mai repede decât la privat? Cine câștigă? 
Nimeni. 

Dl Cionca Iustin: Și aceasta este o discuție! Domnul Crișan să vă 
răspund, sau mai aveți ceva să adougați? 

Dl Crișan Ioan: Nu mai vreau nimic! Eu vreau să supuneți la vot! 
Dl Cionca Iustin: Da. Asta am vrut să vă spun acum! A doua poveste 

care nu am discutat-o, pentru că nu își avea sensul aici deoarece eu nu vreau 
să descurajez vânzarea, e valoarea investiției! Experții spun că vorbim de 
câteva milioane de euro care trebuiesc investiți aici! Consiliul Județean Arad nu 
are astăzi acești bani! Am putea spera la o finanțare europeană dar nu aș vrea 
să pățim cum s-a întâmplat cu Cetatea de la Șiria sau cu Cetatea de la Lipova, 
unde noi am încercat să scoatem la licitație de nu știu câte ori serviciile către 
arhitecți pentru proiectare tehnică și nu a venit nimeni la licitație până când am 
pierdut posibilitatea să depunem pentru obținerea fondurilor europene! Eu aș fi 
mai prudent! Și nu vă mai spun de un alt aspect! Dacă această clădire trebuie 
să își păstreze destinația de teatru, noi nu avem în obiectul de activitate teatru! 
Ar trebui să o dăm Primăriei care are destinația de teatru! Atunci întrebare este, 
de ce nu s-a făcut acolo presiune să își exercită dreptul de preemțiune? De 
acolo proprietarii au primit de câteva zile neexercitarea dreptului de preemțiune! 
De aceea vă spun, nu cred că noi, Consiliul județean, am fi cei mai potriviți să 
preluăm această clădire! Ori Ministerul Culturii, ori Primăria Arad erau mult mai 
potriviți și acolo nu a mai încercat nimeni să facă nimic! Dar eu vă spun sincer 
noi am început aceste demersuri crezând că este toată casa și nu o bucățică 
din ea! Acum ne-am lămurit! Am văzut despre ce este vorba! Am avut și noi o 
intenție pe care ați avut-o și dumneavostră, însă ne-am dat seama că nu are 
niciun viitor! De aceea eu nu susțin astăzi din motive juridice, mâine poate de 
oportunitate! 

Dl Sinaci Ionel-Dorel: Domnule președinte, pot doar un argument? 
Dl Cionca Iustin: Vă rog, domnul Sinaci! 
Dl Sinaci Ionel-Dorel: Vă propun să avem încredere în inițiativa privată! 

În Județul Arad cele mai reușite reconversii sau restaurări de monumente 
ajunse în paragină au fost și sunt private! Castelul de la Macea, Castelul de la 
Șofronea! Uitați-vă la Băile Simay (neinteligibil). 

Dl Cionca Iustin: Nu vă auzim! 
Dl Sinaci Ionel-Dorel: Deci Cazinoul, Băile Simay, Castelul de la Macea, 

Castelul de la Șofronea! Exemple, toate private! Propun să avem încredere în 
privat! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc domnul Sinaci! Dacă mai sunt intervenții? 
Nu sunt. A intervenit cineva? 

Dl Bőlőni Győrgy: (neinteligibil) 
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Dl Cionca Iustin: Nu vă auzim! A intervenit cineva? 
Dl Bőlőni Győrgy: Bőlőni sunt domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: Vă rog domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: În primul rând am o întrebare către doamna Silvana! 

Acest termen de 15 zile este un termen de decădere? 
Dna Silvana Lupu: Da. Categoric este un termen de decădere!  
Dl Bőlőni Győrgy: Înseamnă că dacă în 15 zile nu au răspunsul nostru ..., 
Dna Silvana Lupu: În a șaisprăzecea zi s-a stins. 
Dl Bőlőni Győrgy: Adică să meargă pe drumul lor liniștiți? Da? Dacă 

înțeleg bine așa este? 
Dna Silvana Lupu: Da. Așa este. 
Dl Bőlőni Győrgy: În acest caz am câteva observații! Două, trei observații 

am totuși de făcut! Eu cred că această discuție, cel puțin la un moment dat, a 
luat o turnură care nu este de dorit! Într-o direcție care nu este de dorit să ne 
deplasăm! Domnul președinte, în primul rând ați afirmat că este o dărăpănătură! 
Este adevărat! Din punct de vedere tehnic acesta este adevărul! Însă vorbim 
despre un monument istoric! Da? În cazul monumentelor, eu nu vreau să cred, 
sau cel puțin sper, că nu vrem să afirmăm că fiind o dărăpănătură nu mai merită 
salvat! Esența tocmai aceasta ar fi! Trebuie salvată și trebuia salvată de mai 
mult timp! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Bőlőni..., 
Dl Bőlőni Győrgy: Pentru că a ajuns în situația în care a ajuns! Tocmai! E 

foarte ciudat pentru mine să aud că nu merită salvat de la distrugere pentru că 
nu se pot respecta prevederile I.S.U., de securitate, cele pompieristice ..., nu 
știu! Eu nu pot digera asemenea abordări! 

Dl Cionca Iustin: Nu. Dar nu știu unde ați auzit ...., 
Dl Bőlőni Győrgy: Valoarea unui monument istoric, că tot discutăm de 

200.000 de euro! Că merită sau nu merită, sau că este corectă acea sumă sau 
nu e corectă! Valoarea unui monument istoric nu se cuantifică prin valoarea lui 
materială! În nici un caz și niciodată! Are și alte valori care se adună laolaltă cu 
valoarea lui materială, formând astfel valoarea finală a unui obiectiv! În ce mă 
privește sunt convins că acest demers trebuia inițiat demult! Nu de către 
proprietari, ci de cei care au acest drept prin lege asigurat! Dreptul de a lua de 
la proprietari această clădire, pentru a o cumpăra! Și nu mă gândesc la Consiliul 
județean în primul rând, pentru că în accepțiunea mea cel puțin, aici piciorul în 
prag trebuia pus de către Consiliul municipal, în primul rând! Până la urmă 
având în vedere toate aceste considerente și răspunsul doamnei secretar la 
întrebarea mea de la început, noi având în vedere că trebuie să luăm în 
considerare și aspectele juridice, nu vom vota împotriva hotărârii, dar ne vom 
abține tocmai din aceste considerente pe care vi le-am înșirat mai înainte! 

Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc domnul Bőlőni! Să știți că și noi putem 
să ne abținem și efectul este același! Adică aici dacă nu ne exprimăm dreptul 
de a-l cumpăra și abținerea și aprobarea votului până la urmă este același 
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lucru! Eu chiar nu vreau să intrăm acum într-un conflict de idei! Însă nu am spus 
niciodată că nu vreau ca această sală să fie refăcută! Dimpotrivă! Eu plec pe 
prezumția de bună credință a noului proprietar dacă se va întâmpla această 
tranzacție! Mi se pare incorect să spunem de la început că cel care va cumpăra 
clădirea, nu știu…, aruncă 200.000 de euro și nu are nici un scop să facă ceva 
acolo! Haide să vedem ce vrea să facă și dacă nu haide să creem presiune pe 
cei care ar trebui să o facă! Acuma noi suntem ultima redută! Am încercat noi 
să facem ce nu au făcut alții! Nu mi se pare corect acum să încălcăm legea! Și 
atât vă spun! Din punctul meu de vedere, credeți-mă, îmi este tot una ce 
hotărâre luați! Eu o să execut! Dar mi-am dat părerea! Până la urmă cred că și 
eu am dreptul, ca și dumneavoastră, la o părere! Cred că acest investitor privat 
merită să-i dăm o șansă! De asemenea cred că cel care vinde are dreptul să 
vândă cu cât vrea el, nu cu cât te obligă legea! Nu noi am făcut această lege! 
Noi doar o respectăm! Poate legea este proastă! Haide să o schimbăm! Dar 
deocamdată pe mine nu mă lasă legea să cuantific altă valoare a unui imobil, 
decât material! Nu discutăm de alte valori pe care dumneavoastră le invocați! 
Chiar dacă aveți dreptate! Scopul meu este să apăr fiecare consilier județean 
de o anchetă penală! Vă garantez că dacă s-ar vota astăzi aceasta, mâine am fi 
subiectul unei anchete penale pentru cheltuirea banului public și pentru 
prejudiciul cauzat! Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt intervenții, vă 
propun să trecem la proiectul de hotărâre introdus suplimentar pe ordinea de zi! 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii de gardă la 

domiciliu în specialitatea cardiologie intervențională în cadrul Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii 

de gardă la domiciliu în specialitatea cardiologie intervențională în cadrul 
Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – 
inițiativa președintelui.  

 
 
Dl Cionca Iustin: Al doilea punct introdus suplimentar pe ordinea de zi! 

Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
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Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală a 
Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 23 
Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuțiilor președintelui 

Consiliului Județean Arad – octombrie-decembrie 2020. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Raport cu privire la modul de îndeplinire a atribuțiilor 

președintelui Consiliului Județean Arad. Bănuiesc că l-ați primit fiecare dintre 
dumneavoastră. Dacă aveți intervenții pe acest punct? Nu sunt. 

 
 
Punctul 24 
Raport privind activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Arad pe 

anul 2020. 
 
 
Dl Cionca Iustin: Raport privind activitatea Comisiei pentru Protecția 

Copilului Arad pe anul 2020. Dacă aveți intervenții? Nu sunt. Trecem la vot, iar 
punctul diverse îl reluăm după vot! Vă rog doamna secretar general! 

Dna Lupu Silvana: Vot pentru toate punctele de pe ordinea de zi! 
Domnul președinte! 

Dl Cionca Iustin: „Pentru” la toate 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: „Împotrivă” la punctul 20, în rest „Pentru” la toate 

punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan-Marius: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga! 
Dl Bozga Doru: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni Győrgy: La punctul 20 „Abținere”, în rest „Pentru” la toate 

punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc! 
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar! 
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Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Cătană! 
Dl Cătană Vasile-Valer: „Împotrivă” la punctul 20, în rest „Pentru” la toate 

punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan! 
Dna Crișan Corina-Anka: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Stefania-Patricia: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor!  
Dl Domnul Gligor: „Pentru”. la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Lazăr-Onescu! 
Dna Lazăr-Onescu Irina: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca! 
Dl Luca Samuel: „Împotrivă” la punctul 20. „Pentru” la celelalte. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Împotrivă” la punctul 20. „Pentru” la celelalte. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Abținere” la punctul 20. „Pentru” la celelalte. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop! 
Dna Pop Talida: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele, iar la punctul 12 nu 

particip la vot fiind vorba despre Aeroport. 
Dna Lupu Silvana: Da, mulțumesc!  
Dna Popa Garofița: Mulțumesc și eu! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Sinaci! 
Dl Sinaci Ionel-Dorel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru” la toate punctele. 
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Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: Împotrivă” la punctul 20. „Pentru” la celelalte. 

Mulțumesc! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel-Leric! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Da. Mulțumesc și eu! 
 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 18 decembrie 2020 – 
inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 16/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 18 decembrie 
2020. 

 
 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 23 decembrie 2020 – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
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Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 17/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 23 decembrie 2020. 

 
 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 30 decembrie 2020 – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 18/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 30 decembrie 2020. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 8 ianuarie 2021 – 
inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
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Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 19/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 8 ianuarie 2021. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal al 

şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 ianuarie 2021 
– inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 20/2021 privind aprobarea conţinutului Procesului-verbal 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 20 ianuarie 
2021 

 
 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad – inițiativa 
președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-
Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
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Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 21/2021 privind aprobarea organigramei și a statului de 
funcții pentru aparatul de specialitate al Consiliului Județean Arad. 

 
 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcții 

pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui. 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 22/2021 hotărâre privind aprobarea organigramei și a 
statului de funcții pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii 

și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Centrul Cultural 
Județean Arad – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
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Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 23/2021 privind aprobarea organigramei, a statului de 
funcţii și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Centrul Cultural 
Județean Arad. 

 
 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de menținere a calității 

aerului în județul Arad pentru perioada 2021-2025 – inițiativa președintelui. 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 24/2021 privind aprobarea Planului de menținere a 
calității aerului în județul Arad pentru perioada 2021-2025. 

 
 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului Judeţean 

Arad pe anul 2021 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor Judeţene din 
România – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, 
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Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – 
consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 25/2021 privind aprobarea plăţii cotizaţiei Consiliului 
Judeţean Arad pe anul 2021 la bugetul Uniunii Naţionale a Consiliilor Judeţene 
din România. 

 
 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Județului Arad pe 

anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, ȚARA 
DE PIATRĂ” – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 26/2021 privind aprobarea plății cotizației Județului Arad 
pe anul 2021 la bugetul Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „MOȚII, ȚARA 
DE PIATRĂ” 

 
 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 februarie 
2021 – inițiativa președintelui. 30 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
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Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, 
Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 27/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Acționarilor la S.C. Aeroportul Arad S.A. din data de 10/11 februarie 
2021. 

 
 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării de servicii sociale 

pentru copii/tineri cu măsură de protecţie specială – inițiativa președintelui. 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 28/2021 privind aprobarea contractării de servicii sociale 
pentru copii/tineri cu măsură de protecţie specială. 

 
 
Punctul 14 
Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unui 

bun - ascensor hidraulic exterior pentru 8 persoane și constituirea dreptului de 
administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad asupra acestuia – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
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Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 29/2021privind declararea de interes public județean a 
unui bun - ascensor hidraulic exterior pentru 8 persoane și constituirea dreptului 
de administrare al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Arad asupra acestuia. 

 
 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind declararea de interes public județean a unor 

bunuri, constituirea dreptului de administrare al Complexului Muzeal Arad 
asupra acestora și majorarea patrimoniului public al Județului Arad – inițiativa 
președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-
Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-
Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, 
Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). 
Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 30/2021 privind declararea de interes public județean a 
unor bunuri, constituirea dreptului de administrare al Complexului Muzeal Arad 
asupra acestora și majorarea patrimoniului public al Județului Arad. 

 
 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 

Judeţului Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în 
funcţiune în anul  2020 – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
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Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 31/2021 privind aprobarea majorării patrimoniului public 
al Judeţului Arad aferent drumurilor judeţene, ca urmare a unor investiţii puse în 
funcţiune în anul 2020. 

 
 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei Contractului de 

închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-Teritorială 
Județul Arad și S.C. CAFE+CO Timișoara S.R.L. – inițiativa președintelui. 31 
voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană 
Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel 
Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, 
Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, 
Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 32/2021 privind aprobarea prelungirii duratei Contractului 
de închiriere nr. 2.266/6.878/2017 încheiat între Unitatea Administrativ-
Teritorială Județul Arad și S.C. CAFE+CO Timișoara S.R.L. 

 
 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosință gratuită 

constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Comuna Vinga asupra 
unei ambulanțe Furgon VW T5 – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel 
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- vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 33/2021 privind revocarea dreptului de folosință gratuită 
constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Comuna Vinga asupra 
unei ambulanțe Furgon VW T5. 

 
 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosință gratuită 

constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac asupra a 
două ambulanțe Furgon VW T5 – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel 
- vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 34/2021 privind revocarea dreptului de folosință gratuită 
constituit în favoarea Unitații Administrativ-Teritoriale Orașul Nădlac asupra a 
două ambulanțe Furgon VW T5. 

 
 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

imobilului situat în municipiul Arad, str. Gheorghe Lazăr nr. 3 – inițiativa 
președintelui. 24 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-
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Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-
Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria – consilieri judeţeni). 5 voturi împotrivă (Anghel Răzvan-Paul, Cătană 
Vasile-Valer, Luca Samuel, Orza Gheorghe și Țole Daniel-Ioan - consilieri 
judeţeni). 2 abțineri (Bőlőni Győrgy și Pero Tamas-Carol - consilieri judeţeni). 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 35/2021 privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra imobilului situat în municipiul Arad, str. Gheorghe Lazăr nr. 3. 

 
 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unei linii de gardă la 

domiciliu în specialitatea cardiologie intervențională în cadrul Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad – inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-
Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 36/2021 privind aprobarea înființării unei linii de gardă la 
domiciliu în specialitatea cardiologie intervențională în cadrul Spitalului Clinic 
Judeţean de Urgenţă Arad. 

 
 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad – 
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inițiativa președintelui. 31 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-
Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Cătană Vasile-Valer, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, 
Gligor Alin-Sorin, Lazăr-Onescu Irina, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Naghi Alina-Georgeta, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Sinaci Ionel-Dorel, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri 
judeţeni). Împotrivă -. Abțineri -. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad 
adoptă Hotărârea nr. 37/2021 privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea 
Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de Transport Public Arad. 

 
 
Diverse 
Dl Cionca Iustin: Trecem la punctul Diverse! Dacă cineva dorește să se 

înscrie la cuvânt? Dacă nu dorește nimeni, eu vă mulțumesc frumos! Sper că nu 
plecăm de aici cu resentimente pentru punctul 20! Au fost argumente, 
contraargumente, eu cred că s-a luat o decizie corectă și evident că vom 
rămâne cu ochii pe această tranzacție și vom verifica modul în care noul 
cumpărător, dacă se va întâmpla această tranzacție, se achită de obligații! Iar 
dacă nu se va achita este de datoria noastră să intervenim prin organele 
specializate! Vă doresc o zi frumoasă în continuare și sănătate tuturor! 

 
 
       Președinte,    Secretar General al Județului, 
    Iustin Cionca       Silvana Lupu 
 
 
              Întocmit 

Consilier juridic, 
            Laura Hanc  
 
 
 
  


